
            
 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie športovej a telesnej výchovy pri MsZ Fiľakovo,  

zo dňa 30.08.2023, o 15.00 hod. na Mestskom úrade vo Fiľakove 

 

Prítomní: 6 

Neprítomní – ospravedlnení: 0 

Neprítomní – neospravedlnení: 0 

Hostia: 0 

 

Program: 

 

1. Otvorenie  

2. Plán práce na II. polrok   

3. Správa o športovom živote Mesta Fiľakovo  

4. Diskusia 

5. Záver 

 

K bodu č. 1 

Zasadnutie otvoril predsedajúci Alexander Mede  privítaním prítomných.  Zistil sa počet 

prítomných a predsedajúci skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Následne sa predložil 

program zasadnutia. 

Uznesenie č. 1/2023: Komisia schvaľuje  predložený program zasadnutia. 

Hlasovanie   za:    6 proti: 0 zdržal sa:   0 

 

 

K bodu č. 2 

     Členom komisie bol predložený plán práce na II.polrok / viď.príloha/ 

     Uznesenie č. 2/2023: Komisia schvaluje predložený plán práce. 

Hlasovanie   za: 6 proti: 0  zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 3        

Na štadióne FTC sa od 17.do 21.7. 2023 konal 6 ročník futbalového tábora. Pod dozorom 

kvalifikovaných trénerov sa ho zúčastnilo 36 detí  vrátane Fiľakova a okolitých dedín.  

Počas posledného dňa mestských osláv sa v prestávke futbalového zápasu 3 ligy medzi FTC 

Fiľakovo a MŠK Tesla Stropkov pred plnou tribúnou slávnostne  odovzdával defibrilátor. 

Prístroj sponzorsky daroval OZ FTC podnikateľ Szabó Csaba z firmy HM Catering 

a odovzdával ho spolu so zástupcom spoločnosti Spencer  Medical Zoltánom Beňom. Prístroj 

v hodnote 1680,- Eur je dostupný priamo priestoroch hlavnej budovy štadióna. 

Ďalej členovia boli oboznámení, že 17.9.2023 sa bude konať 2 ročník podujatia Fiľakovský 

hradný beh. . 

 

K bodu č. 4    

Diskusia 

Predsedajúci  komisie oboznámil členov s krátkou správou FTC  Fiľakovo odd. silového 

trojboja /viď. v prílohe /.   

 

 



            
 

 

K bodu č. 5  

 

Záver 

Predseda komisie sa  poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

Vo Fiľakove, dňa 05.06.2023 

 

 

 

................................................                .....................................................  

       Kristína Medeová          Alexander Mede 

         tajomník komisie                     predseda komisie 



 
 
 
 
 
Komisia  pre šport a telesnú výchovu pri MZ vo Fiľakove 
 
Plán práce komisie na II. polrok 2023 
 
30.8.2023 
1. Otvorenie  
2. Plán práce na II. polrok 2023 
3. Správa o športovom živote Mesta  Fiľakovo  
4. Diskusia 
5. Záver 
 
14.9. 2023 
1. Otvorenie 
2. Správa o športovom živote Mesta Fiľakovo 
3. Diskusia 
4. Záver 
 
24.11. 2023 
1. Otvorenie 
2. Vyhodnotenie najlepšieho športovca mesta  
3. Diskusia 
5. Záver 
 
7.12.2023 
1. Otvorenie 
2. Vyhodnotenie činnosti komisie za II.polrok 2023 
3. Návrh plánu práce na I.polrok 2024  
5. Diskusia 
6. Záver 
 
 
 
Tajomníčka                                                                              Predseda          
Kristína Medeová                                                                  Alexander Mede 
   



Krátka správa- FTC Fiľakovo odd. silového t roj bo j a

Členovia nášho oddielu cez leto nemali prestávku .ale sme pokračovali d'alej v tréningoch. 
Po úspešnej jarnej sezóne pretekári nášho oddielu FTC Fiľakovo odd. silového trojboja dňa 
29.7. s a zúčastnili na medzinárodnej súťaži Victoria Cup v mŕtvom ťahu v Trnave.

Naši dorastenci v silnej konkurencii vybojovali - Dominik Záslav obsadil striebornú priečku s 
výkonom 192.5 kg. Dávid llorváth zdvihol 222.5 kg. čo mu stačilo na tretie miesto. Miroslav 
Berki pri telesnej váhe 56 kg si poradil so 162.5 kg , bronz mu ušiel len o dva body.

Naši dorastenci mali pred sebou poriadnu výzvu, pretože sa súťažilo len vo vekových 
kategóriách do 19 rokov bez rozdielu váhy. Táto medzinárodná súťaž je známa tým. že sa 
zídu tí najlepší, čo sa potvrdilo aj tento rok. Prišli špičkoví ťahači z Rakúska. Česka. 
Maďarska i Slovenska. Kvalita súperov v kombinácii s taktom, že pretekári neboli rozdelení 
podľa váhy, bola veľkou výzvou a som rád. že sa nám podarilo uspieť, Veľmi ma teší, že sme 
sa mohli porovnať s tými najlepšími, za čo patrí veľká vďaka našim dorastencom. S prípravou 
a výsledkami na tejto náročnej súťaži som veľmi spokojný. Sme na správnej ceste dosiahnuť 
dobré výsledky na jesenných majstrovstvách sveta, ktoré budú organizované koncom 
septembra vo Viedni v Rakúsku .no ešte máme na čom pracovať.

Predseda ST a K : PhDr.František Sajko


